
Protokół Nr XXIX.2013 

z przebiegu obrad sesji Rady Gminy Stare Kurowo odbytej w dniu 26 czerwca 2013roku  

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Starym Kurowie 

 

 

Rozpoczęcie obrad sesji godz.14
05

. 

 

W sesji Rady Gminy uczestniczyli: 

- radni wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu 

- Wiesław Własak – Wójt Gminy 

- Marian Konkowski – Sekretarz Gminy  

- Ewa Dźwigalska – Skarbnik Gminy 

- Agnieszka Tatur- Ciszewska – Radczyni Prawna Urzędu Gminy 

 

Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli:  

- Elżbieta Kobelak – Dyrektor GZO w Starym Kurowie 

- Jolanta Dobosz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowym Kurowie 

- Bodnar Elżbieta – Dyrektor Przedszkola Komunalnego 

- Wioletta Zakrzewska- Jarmuszkiewicz – Kierownik OPS w Starym Kurowie 

- Szydełko Magdalena – Dyrektor GOK w Starym Kurowie 

- Mirosław Tokarek – Kierownik Biura Celowego Związku Gmin SGO5 

- sołtysi wsi z terenu gminy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady przed otwarciem obrad sesji udzielił głosu 2 

uczennicom Gimnazjum w Starym Kurowie. 

Agata Chęcińska i Aleksandra Sikora uczennice Gimnazjum w Starym Kurowie, posłanki  

województwa lubuskiego na XIX sesję Sejmu Dzieci i Młodzieży, która odbyła się w dniu  

01 czerwca 2013r. Temat przewodni XIX sesji Sejmu Dzieci i Młodzieży to „Lokalny 

ekorozwój”. Uczennice przedstawiły informację na temat projektu, który był realizowany 

przez uczniów Gimnazjum. Jeden z tematów był realizowany z zakresu środowiska lokalnego 

i infrastruktury, II projekt dotyczący zasobów ludzkich w naszej gminie. Na zakończenie 

swojego wystąpienia uczennice przedstawiły radnym uchwałę SDiM dotyczącą lokalnego 

ekorozwoju.   

 

1. Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Gminy. 

  

     Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady otworzył obrady XXIX zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Stare Kurowo w dniu 26.06.2013 r., powitał: Panią Agnieszkę Tatur- Ciszewską – 

Radczynię Prawną Urzędu Gminy, Pana Wiesława Własaka - Wójta Gminy, Pana  Mariana 

Konkowskiego - Sekretarza Gminy, Panią Ewę Dźwigalską – Skarbnika Gminy, sołtysów, 

dyrektorów szkół, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy, panie i 

panów radnych, sołtysów wsi, oraz mieszkańców gminy.   
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2. Stwierdzenie quorum. 

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że  

na stan 15 radnych, obecnych jest na sesji 14 radnych (radny nieobecny usprawiedliwiony – 

Pan Kazimierz Pietrzak ).   

(lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Z uwagi na wymagane quorum Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że obrady sesji są 

prawomocne, Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji  

Rady Gminy w dniu 26.06.2013 r. W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych zmian,  

porządek obrad będzie realizowany zgodnie z propozycją przesłaną radnym wraz z 

zawiadomieniem o obradach sesji i nie wymaga głosowania. 

 

Porządek obrad sesji: 

1) Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Gminy. 

2) Stwierdzenie quorum. 

3) Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja Wójta Gminy o pracach między sesjami oraz odpowiedzi na interpelacje  

    i zapytania z poprzedniej sesji.  

6) Interpelacje i zapytania. 

7) Podjęcie uchwał w sprawach: 

    - zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok (projekt nr 1), 

    - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Stare Kurowo na lata 2013 – 2021  

     (projekt nr 2), 

    - zmiany Uchwały Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

      i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013  

      rok (projekt nr 3), 

    - regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stare Kurowo (projekt  

      nr 4), 

    - przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2013 (projekt nr 5), 

    - współuczestnictwa gminy Stare Kurowo w procesie tworzenia „Eurodystryktu    

      TransOderana Europejskie Ugrupowanie Współpracy Terytorialnej” (projekt nr 6). 

8) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9) Zakończenie obrad sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie:  
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Protokół Nr XXVIII.2013 z przebiegu obrad sesji Rady Gminy Stare Kurowo odbytej w dniu  

22.05.2013 r.,  –   Rada Gminy w obecności 14 radnych przyjęła protokół jednogłośnie  

(14 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się) bez 

odczytywania. 

 

5. Informacja Wójta Gminy o pracach między sesjami oraz odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania z poprzedniej sesji. 

 

    Pan Wiesław Własak  – Wójt Gminy,  na początku podziękował dotychczasowemu 

sołtysowi wsi Łącznica Panu Kazimierzowi Ograbek za długoletnią pracę na rzecz sołectwa 

Łącznica. Pan Ograbek z funkcji sołtysa zrezygnował z przyczyn zdrowotnych. Wójt złożył 

serdeczne podziękowania, wręczył wiązankę kwiatów oraz skromny upominek w postaci 

książki. Podziękowania w imieniu Rady Gminy złożył Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący 

Rady. 

Pan Wiesław Własak – Wójt Gminy kontynuując, przedstawił informację z działalności 

między sesjami.  

(pisemna informacja w załączeniu do niniejszego protokołu).  

 

6. Interpelacje i zapytania. 

 

    radny Pan Wiesław Mickiewicz zasygnalizował problem wsi Przynotecko związany z 

drogą wojewódzką Nr 154, która praktycznie stała się całkowicie nieprzejezdna. Na doraźny 

remont drogi wydano 500 tys. zł , a właściwie zmarnowano 500 tys. zł, ponieważ remont 

spowodował, że zrobiono jeszcze większe dziury w drodze jak były. Najgorszy stan drogi jest 

na odcinku miejscowości Głęboczek, gdzie praktycznie dziury zostały odkryte i droga jest 

nieprzejezdna. Na drodze od Trzebicza, gdzie był najlepszy odcinek drogi wylano asfalt z 

bardzo wysokim progiem przejściowym w miejscu gdzie zjeżdża się z bruku, tak że można 

urwać sobie zawieszenie samochodu. Poza tym nieprawidłowo również wyprofilowano zakręt 

na tym odcinku drogi przed mostem w Trzebiczu. W związku z powyższym uważa, że należy 

się zwrócić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg, Urzędu Marszałkowskiego lub do 

Ministerstwa Transportu o naprawienie tej drogi tak, aby była ona przejezdna. Taką drogą 

mieszkańcy Przynotecka jeżdżą już 70 lat i dlatego trzeba ją w końcu zrobić tak, aby była 

przejezdna. Prosił Wójta o interwencję w sprawie drogi w Przynotecku.     

Kolejna sprawa na tej drodze jest oznakowanie, że nie mogą się nią poruszać ciężkie 

samochody TIR, niestety nie jest to przestrzegane a na tym cierpią mieszkańcy, ponieważ 

ruch ciężkich samochodów powoduje pękanie budynków przy tej drodze. Jest to duży 

problem dla mieszkańców wsi, którzy nie są w stanie pokrywać dużych kosztów remontu 

swoich budynków. 

Następna sprawa – zawalił się mostek koło nieruchomości Pana Szymańskiego, 

przeprowadzono remont, ale tylko zawalono dziurę, zapchano przepust pod mostkiem i teraz 

po prostu woda stoi, ponieważ nie ma możliwości przepływu. W związku z tym uważa, że 

należy wykonać nowy mostek, ponieważ ten, który jest grozi całkowitym zawaleniem i  
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zagraża bezpieczeństwu w ruchu drogowym.    

radny Mickiewicz ponowił swój apel o interwencję w sprawie naprawy drogi wojewódzkiej 

Nowe Kurowo – Trzebicz. 

 

    Pani Alina Cichocka – sołtys wsi Rokitno, nawiązała do wniosku złożonego w miesiącu 

listopadzie 2012 w sprawie zaopatrzenia w wodę mieszkańców wsi Rokitno. W dniu 03 

grudnia 2012 roku otrzymano pismo, że Rada Gminy zajmie się tą sprawą na najbliższych 

posiedzeniach komisji i poinformuje o podjętych decyzjach. Niestety do dnia dzisiejszego nie 

otrzymano odpowiedzi na złożony wniosek. 

Następna sprawa – Nadleśnictwo wycofało się z partycypacji w kosztach naprawy odcinka 

drogi od drogi powiatowej Gardzko – Strzelce Kraj. do samego Rokitna. Droga obecnie jest 

nieprzejezdna. Prosiła o wyjaśnienie w tej sprawie. 

 

    Pan Janusz Pęcherzewski – nauczyciel w Szkole Podstawowej w Nowym Kurowie 

nawiązał do sesji w miesiącu kwietniu br. i poruszonej sprawy Szkoły w Nowym Kurowie. 

Wójt obiecał, że w ciągu dwóch tygodni rozpatrzy sprawę Szkoły w Nowym Kurowie i 

udzieli odpowiedzi, niestety minął kolejny miesiąc i nic nie wiadomo. 

Czy tym co się dzieje w Szkole Podstawowej w Nowym Kurowie nie powinna zająć się 

Komisja Oświaty? 

Jak to się dzieje, że te wszystkie skargi dotyczące dyrektora szkoły w Nowym Kurowie, które 

Wójt uznał za bezzasadne, Lubuski Kurator Oświaty uznał za zasadne.   

     

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujące projekty 

uchwał, które były omawiane na posiedzeniach komisji Rady: 

 

projekt nr 1 uchwała Rady Gminy w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

radni nie zgłosili uwag do powyższego projektu uchwały, 

   

Rada Gminy w obecności 14 radnych przyjęła uchwałę większością głosów (9 głosami za, 

przy 4 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się). 

 

projekt nr 2 uchwała Rady Gminy w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

gminy Stare Kurowo na lata 2013 – 2021,  

radni nie zgłosili uwag do powyższego projektu uchwały, 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przyjęła uchwałę większością głosów (10 głosami za, 

przy 3 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się). 

 

projekt nr 3 uchwała Rady Gminy w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy Stare Kurowo w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013, 

radni nie zgłosili uwag do powyższego projektu uchwały, 
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Rada Gminy w obecności 14 radnych przyjęła uchwałę większością głosów (12 głosami za, 

przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się). 

 

projekt nr 4 uchwała Rady Gminy w sprawie: Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stare Kurowo, 

 

Pan Marian Konkowski – Sekretarz Gminy, poinformował, że w dniu dzisiejszym otrzymał 

faksem opinię SANEPiD-u w Drezdenku odnośnie projektu uchwały w sprawie: regulaminu 

utrzymania i czystości w gminie Stare Kurowo. Opinia SANEPiD jest pozytywna , ale z 

zastrzeżeniem  w § 21 ust.1 pkt 4 dodać budynki szkół i internatów oraz przedszkola. 

Ponadto po dokładnej analizie projektu uchwały Sekretarz zaproponował zmianę zapisu w § 9 

ust.3 – tj. wykreślić punkt 1 i 2 a pozostawić tylko ust. 3, który będzie brzmiał „ Na drogach 

publicznych kosze uliczne należy umieścić, po jednej stronie drogi w pobliżu lokalizacji 

przystanków komunikacyjnych”. 

 

Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 4 z 

naniesionymi zmianami w § 9 ust. 3 oraz w § 21 ust. 1 pkt 4. 

 

Rada Gminy po wyjaśnieniach w obecności 14 radnych przyjęła uchwałę większością głosów 

(10 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się). 

 

projekt nr 5 uchwała Rady Gminy w sprawie: przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II 

półrocze 2013 roku, 

radni nie zgłosili uwag do powyższego projektu uchwały, 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się). 

 

projekt nr 6 uchwała Rady Gminy w sprawie: współuczestnictwa gminy Stare Kurowo w 

procesie tworzenia „Eurodystryktu TransOderana Europejskie Ugrupowanie Współpracy 

Terytorialnej”, 

radni nie zgłosili uwag do powyższego projektu uchwały, 

 

Rada Gminy po wyjaśnieniach w obecności 14 radnych przyjęła uchwałę większością głosów 

(12 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się). 

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady przypomniał, że na posiedzeniach komisji było 

omawiane pismo Środowiskowego Domu Samopomocy, radni mieli się zastanowić i na 

dzisiejszej sesji przegłosować decyzję o rozdzieleniu jednostki ŚDS od OPS z dniem 

01.01.2014r.  Jeżeli dzisiaj przegłosujemy decyzję, na następną sesję będzie przygotowany 

stosowny projekt uchwały w tej sprawie. Przypomniał, że stanowisko Kierownika OPS i 

koordynatora ŚDS jest takie, aby te jednostki rozdzielić.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję rozdzielenia Środowiskowego 

Domu Samopomocy od Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Rada Gminy propozycję rozdzielenia ŚDS od OPS w obecności 14 radnych przyjęła 

większością głosów (9 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących 

się). 

W związku z powyższą decyzją na następną sesję będzie przygotowany projekt uchwały o 

rozdzieleniu ŚDS od OPS z dniem 01.01.2014 roku. 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady poinformował, jakie pisma wpłynęły do biura 

Rady m.in. wpłynęło postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wlkp. odnośnie uchwały Nr XXV.143. 2012 Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2012 roku w 

sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty na terenie Gminy Stare Kurowo , chodzi o zastosowaną ulgę dla 

rodzin wielodzietnych. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gorzowie Wlkp. postępowanie 

w tej sprawie zawiesił do czasu rozpatrzenia przez Trybunał Konstytucyjny zapytania 

prawnego. 

Do wypowiedzi radnego Mickiewicza, Przewodniczący przypomniał, że w związku z pismem 

radnej Sejmiku Województwa Lubuskiego o poparcie jej wniosku w sprawie inwestycji i 

remontach na drogach wojewódzkich, wspólnie z Wójtem wysłano pismo do Wojewódzkiego 

Zarządu Dróg, oraz opinię. Otrzymano zapewnienie, że do 2017 roku jakieś remonty będą 

przeprowadzone. W jaki sposób natomiast wykonano remont drogi w Przynotecku, trudno mu 

jest oceniać. Spróbujemy ewentualnie zwrócić się o wyjaśnienie do osoby, która te prace 

remontowe na drodze w Przynotecku odbierała, w jakim zakresie one zostały wykonane.  

Z tego co mu wiadomo, następne prace mają być wykonywane dopiero w 2017 roku. 

do pytania Pani Aliny Cichockiej sołtysa wsi Rokitno, wyjaśnił, że wcześniej już odpowiadał, 

że w br. nie ma zaplanowanych pieniędzy na wykonanie projektu sieci wodociągowej w 

Rokitnie. Natomiast ,jeżeli znajdą się jakieś dodatkowe pieniądze, będą one najpierw 

wprowadzone do budżetu i dopiero będzie można wykonać projekt sieci wodociągowej w 

Rokitnie. 

 

  Pan Wiesław Własak – Wójt Gminy na zadane pytania udzielił następujących odpowiedzi: 

do pytań radnego Mickiewicza, na pewno będzie wystąpienie do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Zielonej Górze i nie tylko w sprawie remontu drogi Nowe Kurowo –

Trzebicz, ale też innych dróg. Wójt podkreślił, że nie będzie to pierwsze pismo skierowane  

do Wojewódzkiego Zarządu Dróg, ponieważ wielokrotnie w ciągu roku były kierowane 

pisma w sprawie remontów dróg wojewódzkich i odpowiedź jest właściwie jedna –  brak 

środków. Podobnie ma się sprawa z remontami na drogach powiatowych, gdzie uzyskano 

odpowiedź, że z uwagi na brak środków brak jest możliwości przeprowadzenia remontów.    

do pytań zgłoszonych przez Panią Cichocką, częściowo już udzielono odpowiedzi, natomiast  
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jeżeli chodzi o remont odcinka drogi o Rokitna, gmina nie może się do końca porozumieć z  

Nadleśnictwem, co do terminu przywiezienia kamieni. Na pewno remontu drogi będzie 

wymagał czasu, ponieważ droga na odcinku ok. 150 m faktycznie jest w fatalnym stanie i 

ciężko nią przejechać. Prowadzone były rozmowy z panią sołtys i pracownikami w urzędzie 

odnośnie nawiezienia urobku, który posiada gmina i wówczas droga byłaby podniesiona na 

całej długości.  

do wypowiedzi Pana Pęcherzewskiego, na poprzedniej sesji Wójt informował, że sprawa 

Szkoły Podstawowej w Nowym Kurowie jest wyjaśniana przez Kuratorium, Prokuraturę jak 

również przez Policję. Czekamy na protokoły z tych instytucji.  Odnośnie tego czy sprawą 

powinna zająć się Komisja Oświaty, oczywiście nie ma nic przeciwko temu, być może tę 

sprawę w jakiś sposób Komisja dokładnie wyjaśni.  Odnośnie opinii Kuratora , Wójtowi nic 

nie wiadomo na ten temat, ponieważ nie ma żadnego pisma, nic mu nie wiadomo o 

zastrzeżeniach ze strony Kuratorium w tej sprawie. Wójt podkreślił, że podtrzymuje swoje 

stanowisko, jakie sformułował w pismach, które zostały wysłane wcześniej.  Myśli, że może 

więcej wyjaśni Pani Dyrektor szkoły. 

 

    Pani Jolanta Dobosz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowym Kurowie, wczoraj podczas 

posiedzenia Rady Pedagogicznej, Pan Pęcherzewski sformułował swoje pytania, zastrzeżenia 

co do mojej osoby i na tyle ile na ile byłam w stanie, odpowiedzi udzieliłam. Jeżeli chodzi 

natomiast o skargę do Kuratorium Oświaty,  dokonana została kontrola wewnętrzna, zgodnie 

z procedurą wyniki są umieszczone na stronie internetowej Kuratorium, można się więc z tym 

zapoznać i sprawdzić. Zgodnie z procedurą, skorzystała z prawa wniesienia swoich zastrzeżeń 

do zapisów w protokole kontroli. Stosowną odpowiedź z Kuratorium otrzymała. Jeżeli chodzi 

o skargę złożoną przez Pana Pęcherzewskiego do Kuratorium, nie zna jej treści, nie zna 

również treści odpowiedzi jaką Pan uzyskał od Lubuskiego Kuratora Oświaty. Nie ma takiej 

kompetencji, aby ingerować w słowa zawarte w piśmie Lubuskiego Kuratora Oświaty i 

podpisane przez Panią Ferentsztajn. 

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady, podziękował Pani dyrektor za udzielenie 

odpowiedzi, a następnie przedstawił sprawy jakie były omawiane na ostatnich posiedzeniach 

komisji Rady m.in.:  na komisji rolnictwa mówiono o sprawach dotyczących remontów dróg,  

sprawie związanej z realizacją projektu wsi Przynotecko, na komisji finansów mówiono o 

remontach w szkołach, środkach finansowych na realizację projektu „Międzynarodowe Dni 

Daniela” , na komisji oświaty mówiono o wypoczynku dzieci i młodzieży, remontach szkół, 

opiniowano wnioski o stypendia Wójta Gminy, poruszono problem kateringu w Przedszkolu, 

oraz omówiono wyniki sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu gimnazjalnego. 

Przewodniczący ponadto poinformował, że prawdopodobnie jeszcze w miesiącu lipcu będzie 

musiała się odbyć sesja, na której uchwałą zostaną wprowadzone środki finansowe, które 

otrzymamy z Ministerstwa Finansów na remonty w szkołach. Trzeba będzie te środki 

wprowadzić do budżetu jak najszybciej, aby remonty wykonać jeszcze w czasie wakacji. 
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    Pani Elżbieta Kobelak – Dyrektor GZO wyjaśniła, że o tym czy otrzymamy pieniądze na 

remonty będzie wiadomo dopiero po 15 lipca. Wiadomo tylko, że wszystkie 3 nasze projekty 

przeszły, ale nie ma jeszcze ostatecznej decyzji, kiedy otrzymamy pieniądze. 

 

   Pani Ewa Dźwigalska – Skarbnik Gminy dodatkowo wyjaśniła, że wprowadzenie do 

budżetu jest nie koniecznie następstwem wpłynięcia środków. Najważniejszą sprawą jest   

informacja, czyli pismo potwierdzające z Ministerstwa Finansów zwiększenie części 

oświatowej subwencji ogólnej. 

Następnie Pani Skarbnik poinformowała o sprawie związanej z Funduszem Sołeckim, a 

mianowicie zgodnie z art. 2 ustawy o funduszu sołeckim do dnia 31 lipca Wójt Gminy 

powinien poinformować sołectwa o wysokości naliczonych środków. W ub.r. był z tym 

problem, robiona była korekta z tego względu, że do wyliczenia kwoty bazowej, która jest 

jednym z czynników potrzebnych do wyliczenia wysokości środków na sołectwo, potrzebna 

jest liczb mieszkańców gminy według danych GUS-u na koniec czerwca roku poprzedniego.  

Taka informacja obecnie już jest, a więc została naliczona kwota bazowa, która będzie 

podstawą do wyliczenia środków na poszczególne sołectwa. Kwota bazowa wyliczona na 

2014 rok jest o 150zł większa niż w ubiegłym roku. Na dzień dzisiejszy może powiedzieć 

tylko w jakiej wysokości będą środki wyliczone na sołectwo Stare Kurowo, jest to kwota 

29 505,00 zł , ponieważ nie może ona przekroczyć10-cio krotności kwoty bazowej. Środki dla 

innych sołectw będzie można wyliczyć dopiero w lipcu, ponieważ jak wiadomo bierze się pod 

uwagę liczbę mieszkańców na dzień 30 czerwca 2013r. 

W związku z tym sołtysi powinni otrzymać informację o wysokości funduszu sołeckiego  w 

pierwszym tygodniu miesiąca lipca br.  

 

9. Zakończenie obrad sesji. 

 

    Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem porządku zamknął 

obrady XXIX sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 26.06.2013r. 

 

Obrady sesji zakończono o godz. 15
25

. 

 

 W trakcie obrad sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 26.06.2013r. Rada Gminy podjęła 

następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXIX.178.2013 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej na 2013 rok, 

2. Uchwała Nr XXIX.179.2013 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Stare Kurowo na lata 2013 – 2021, 

3. Uchwała Nr XXIX.180.2013 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany Uchwały 

Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2013, 
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4. Uchwała Nr XXIX.181.2013 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stare Kurowo, 

5. Uchwała Nr XXIX.182.2013 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2013 roku, 

6. Uchwała Nr XXIX.183.2013 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: 

współuczestnictwa gminy Stare Kurowo w procesie tworzenia „Eurodystryktu 

TransOderana Europejskie Ugrupowanie Współpracy Terytorialnej”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.    

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczący Rady 

Inspektor ds. samorządu gminy                                                   (-) Jerzy Sudoł 

Bożena Warłyho 

 

                                     

 


